
Protokół nr LV/2022 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 15-12-2022 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 14.30) i stwierdzenie prawomocności 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 14 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław Potyra, 
który przywitał radnych, sołtysów oraz wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Pan 
Przewodniczący poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na wniosek Pana Wójta 
Arkadiusza Guby, Radni wraz z materiałami otrzymali uzasadnienie zwołania sesji. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Stanisław Potyra stwierdził kworum. 

Sprawdzenie obecności 
Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc NIE 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 
Wiraszka Andrzej TAK 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Stanisław Potyra poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 
z zawiadomieniem o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) wprowadzenia zmian do Regulaminu w sprawie wysokości oraz warunków wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego (motywacyjnego, funkcyjnego) oraz 
szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz wysokości i warunki 
przyznawania dodatku mieszkaniowego w jednostkach oświatowych działających na 
terenie Gminy Sieciechów; 

2) wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały nr XXVII/140/20 Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso 

3) wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały nr XXVII/139/20 Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia 
za inkaso; 

4) zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2022 r. 
4.  Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie.  
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3.1 Podjęcie uchwały nr LV/303/22 w sprawie wprowadzenia zmian do 
Regulaminu w sprawie wysokości oraz warunków wypłacania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego (motywacyjnego, funkcyjnego) oraz 
szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz 
wysokości i warunki przyznawania dodatku mieszkaniowego w jednostkach 
oświatowych działających na terenie Gminy Sieciechów 

Treść uchwały odczytał Pan Przewodniczący i w związku z brakiem uwag zarządził jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr LV/303/22 w sprawie 
wprowadzenia zmian do Regulaminu w sprawie wysokości oraz warunków wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego (motywacyjnego, funkcyjnego) oraz 
szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli oraz wysokości i warunki 
przyznawania dodatku mieszkaniowego w jednostkach oświatowych działających na terenie 
Gminy Sieciechów została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 3.2 Podjęcie uchwały Nr LV/304/22 w sprawie wprowadzenia zmiany w 
załączniku do uchwały nr XXVII/140/20 Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 
13 listopada 2020 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Treść uchwały odczytał Pan Przewodniczący i w związku z brakiem uwag zarządził jej 



przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr LV/304/22 w sprawie 
wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały nr XXVII/140/20 Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 3.3 Podjęcie uchwały Nr LV/305/22 w sprawie wprowadzenia zmiany w 
załączniku do uchwały nr XXVII/139/20 Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 
13 listopada 2020 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia 
za inkaso 

Treść uchwały odczytał Pan Przewodniczący i w związku z brakiem uwag zarządził jej 
przyjęcie W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała Nr LV/305/22 w sprawie 
wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały nr XXVII/139/20 Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 13 listopada 2020 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso została 
przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 3.4 Podjęcie uchwały nr LV/306/22 w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na 2022 r. 

Pan Przewodniczący Stanisław Potyra przystąpił do odczytania treści uchwały. Następnie 
poprosił Panią Skarbnik Halinę Karaś o przedstawienie zmian w budżecie. Głos zabrała Pani 
Skarbnik która wyjaśniła, że zmieniła się ustawa i więcej osób jest uprawnionych do pobierania 
dodatku węglowego. Stąd konieczne było zwołanie sesji nadzwyczajnej i wprowadzenie do 
budżetu gminy 272 340 zł na wypłatę dodatków węglowych. Następnie Pani Skarbnik 
przedstawiła pokrótce pozostałe zmiany w budżecie. Głos zabrał Pan Radny Ryszard Kupis 
który zapytał czy dodatek węglowy jest wypłacany ze środków rządowych czy gmina też coś 
do niego dopłaca. Pani Skarbnik odpowiedziała, że są to w całości środki rządowe. 

Więcej uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała Nr LV/306/22 w sprawie zmian w Budżecie 
Gminy Sieciechów na 2022 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 4 Sprawy różne 

Głos zabrał Pan Radny Marek Chołuj który zapytał, kiedy dostępny będzie węgiel, ponieważ 
jest już połowa grudnia i mieszkańcy często o to pytają. Pan Radny zapytał również o środki z 
funduszu sołeckiego przeznaczone na wymianę lamp na ulicy Piłsudskiego w m. Zajezierze. 

Głos zabrała Pani Sekretarz Mirosława Pachocka, która poinformowała, że decyzję o ilości 
zamawianego węgla gmina Sieciechów musiała podjąć 3 listopada. Urząd gminy na ten 
moment nie miał wiedzy jakie może być zapotrzebowanie na węgiel w naszej gminie, ponadto 



nie było żadnych informacji na temat skąd będzie pochodził i jakiej będzie jakości. Gmina 
obawiając się, że mieszkańcy nie będą zadowoleni z jakości węgla na portalu ciepło.gov.pl 
złożyła zamówienie na 100 t ekogroszku i 150 t orzechu. Pan Wojewoda podczas konferencji z 
samorządami zapewniał, że będzie możliwość złożenia dodatkowego zamówienia, gdyby 
zapotrzebowanie okazało się większe. Zamówienie złożone przez Gminę Sieciechów realizuje 
PGG. Na chwilę obecną gmina otrzymała jeden transport tj. 25 ekogroszku. W dniu jutrzejszym 
powinien dotrzeć kolejny transport 50 ton ekogroszku. Natomiast jeśli chodzi o orzech to gmina 
otrzymała transport 50 t. 3 listopada zostało złożone zamówienie na 150 t orzechu, a na chwilę 
obecną zapotrzebowanie wynosi ok 600 t. Węgiel przyznawany jest według kolejności 
złożonych wniosków, ale Pani Sekretarz nie jest w stanie określić, kiedy pojawią się kolejne 
dostawy. Gmina nie uzyskała jeszcze akceptacji dodatkowego zamówienia, które zostało 
złożone pocztą tradycyjną. Procedura zamówienia wygląda następująco, że gmina składa 
zamówienie, PGG wystawia ofertę i jeśli gmina tą ofertę zaakceptuje podpisywana jest umowa. 
Niestety po wielu próbach nie udało się uzyskać informacji do kogo i w jaki sposób skutecznie 
złożyć dodatkowe zamówienie. Głos zabrał Pan Wójt, który wyjaśnił, że Urząd Gminy i GOPS 
bardzo ciężko pracują, aby obsłużyć wszystkie wnioski o dodatek węglowy i inne dodatki, a 
teraz również wnioski o węgiel w czasie, kiedy jest koniec roku i pracy w urzędach jest 
najwięcej. Ponadto na konferencji z samorządowcami podano do wiadomości, że 99 % gmin 
do wtorku dostało po jednym transporcie węgla. Pan Wójt podkreślił, że gmina nie wiedziała, 
ile węgla należy zamówić, złożone zostało bezpieczne zamówienie 250 t, zapotrzebowanie jest 
jeszcze na prawie 700 t. Złożone zostało dodatkowe zamówienie i gmina czeka na odzew. 
Gmina nie jest winna temu, że węgla nie ma. Ustawa była procedowana dwa i pół miesiące i 
kopalnie nie są w stanie zaspokoić potrzeb 2300 gmin z których każda ma zapotrzebowanie na 
co najmniej 700 t węgla tak jak nasza. Gmina nie mogła wcześniej zamówić węgla, bo nie miała 
do tego podstawy prawnej. 

Pan Wójt odpowiedział również na pytanie o wymianę oświetlenia. Poinformował, że pierwszy 
przetarg na kwotę 200 000 zł wystarczył na wymianę 100 lamp. Koszt wymiany jednej lampy 
okazał się niższy niż planowano, ponieważ Zakład Energetyczny odstąpił od konieczności 
wymiany przewodów. Przygotowywana jest dokumentacja do zapytania ofertowego na kwotę 
100 000 zł co pozwoli na wymianę ok 75 lamp. Jeżeli zostały przeznaczone na ten cel środki z 
funduszu sołeckiego to można kilka lamp na ul. Piłsudskiego wymienić. Pan Wójt podkreślił 
również, że Gmina Sieciechów pozyskała na wymianę lamp o wiele wyższe środki niż gminy 
ościenne. Pan Radny Chołuj stwierdził, że na zebraniu sołeckim zostało przegłosowane i 
ustalone, że jeśli sołectwo przeznaczy 10 000 zł na wymianę lamp to gmina dołoży 10 000 zł i 
zostaną wymienione lampy na ul. Piłsudskiego. Pan Wójt potwierdził ten fakt, ale później 
została podjęta decyzja, że lampy zostaną wymienione w centrum miejscowości. Pan Wójt 
wyjaśnił, że lampy wymieniane są podstacjami i nie można wymienić tylko kilku lamp na danej 
ulicy. Głos zabrała Pani Skarbnik która stwierdziła, że gmina dołożyła ponad 150 000 zł do 
wymiany lamp. Środki z Funduszu Sołeckiego zostaną wydane na wymianę lamp na ul. 28 
PAL-u. 

Głos zabrał Pan Radny Henryk Abramczyk, który stwierdził, że mieszkańcy we wnioskach 
określali jaki węgiel chcą zamówić, czy ekogroszek, czy orzech, czy kostkę. Pan Radny został 
powiadomiony, że może odebrać zamówioną przez niego ilość węgla, niestety zaoferowano mu 
orzech a zamówiona była kostka. Pan Radny wyraził swoje niezadowolenie z jakości 
proponowanego węgla, stwierdził, że jest on dość drobny w porównaniu z kostką. Pani 
Sekretarz odpowiedziała, jeżeli węgiel nie spełnia oczekiwań Pana Radnego nie musi go od 
gminy kupować, ponieważ innego sortymentu nie będzie. 

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który zapytał, czy będzie składany wniosek o 
dofinansowanie na podłączenie sieci światłowodowej na terenie całej gminy. Pani Sekretarz 



odpowiedziała, że jeżeli zapadnie decyzja, że gmina ma prowadzić taką inwestycje złożony 
zostanie wniosek o dofinansowanie np. z Polskiego Ładu. Pani Sekretarz jest jednak zdania, że 
gmina powinna wstrzymać się i poczekać na rezultaty kolejnego etapu inwestycji Polska 
Cyfrowa. W wyniku trzeciego etapu, który właśnie jest realizowany duża część gminy nie 
uzyskała dostępu do sieci światłowodowej i nie został on zaprojektowany w miejscach, gdzie 
jest najbardziej potrzebny mieszkańcom. Niestety gmina nie miała wpływu na projektowanie. 

Głos zabrał Pan Radny Ryszard Kupis, który przypomniał ze składał dwa wnioski o wymianę 
lamp na Leśnej Rzece i zapytał Pana Wójta jakie są szanse na ich realizację. Pan Wójt 
odpowiedział, że sukcesywnie wymieniane są lampy w całej gminie i jest świadomy, że jest 
taka potrzeba, trzeba cierpliwie poczekać. Głos zabrała Pani Skarbnik która dodała, że jest 
przeciwna wydawania środków własnych na inwestycje i zapewniła, że w przyszłości będzie 
jeszcze możliwość pozyskania dofinansowania i lampy będą wymieniane. 

Głos zabrał Pan Radny Henryk Abramczyk, który zapytał, czy jest możliwość przestawienia 
lamp oświetleniowych tak aby rano zapalały się wcześniej i były wcześniej wyłączane 
wieczorem, ponieważ rano, kiedy ludzie idą do pracy jest bardzo ciemno. Pan Przewodniczący 
odpowiedział, że inni mieszkańcy zgłaszają, aby paliły się dłużej wieczorem i trzeba to 
wszystko pogodzić. 

Głos zabrał Pan Wójt, który zaprosił wszystkich zebranych i mieszkańców gminnych na Wigilię 
Gminną, która odbędzie się dnia 21 grudnia o godz. 17:00 na Rynku w Sieciechowie. 

Ad. 5 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Pan Przewodniczący zakończył obrady LV sesji 
Rady Gminy Sieciechów. 
 
 
 
Protokołowała: Karolina Fuks 



 



Wykaz Głosowań 
Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Głosowało: 14 
Głosowało ZA: 14 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 
1 Agnieszka Kuś za 
2 Henryk Abramczyk za 
3 Paweł Witosław za 
4 Piotr Bieniarz za 
5 Jadwiga Piórkowska za 
6 Andrzej Wiraszka za 
7 Barbara Czerska za 
8 Marek Chołuj za 
9 Ryszard Kupis za 
10 Justyna Pachnia za 
11 Monika Krawczyk za 
12 Mirosław Pułka za 
13 Stanisław Potyra za 
14 Anna Kowalczyk za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały nr LV/303/22 w sprawie wprowadzenia zmian do 
Regulaminu w sprawie wysokości oraz warunków wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego (motywacyjnego, funkcyjnego) oraz szczegółowych warunków obliczania i wy-
płacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczy-
cieli oraz wysokości i warunki przyznawania dodatku mieszkaniowego w jednostkach oświa-
towych działających na terenie Gminy Sieciechów 

Głosowało: 14 
Głosowało ZA: 14 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 
1 Justyna Pachnia za 
2 Ryszard Kupis za 
3 Mirosław Pułka za 
4 Andrzej Wiraszka za 
5 Jadwiga Piórkowska za 
6 Marek Chołuj za 
7 Monika Krawczyk za 
8 Henryk Abramczyk za 
9 Barbara Czerska za 
10 Agnieszka Kuś za 
11 Stanisław Potyra za 
12 Anna Kowalczyk za 
13 Paweł Witosław za 



14 Piotr Bieniarz za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały nr LV/304/22 w sprawie wprowadzenia zmiany w 
załączniku do uchwały nr XXVII/140/20 Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 13 listopada 
2020 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości 
wynagrodzenia za inkaso 

Głosowało: 14 

Głosowało ZA: 14 

Głosowało PRZECIW: 0 

Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 
1 Henryk Abramczyk za 
2 Justyna Pachnia za 
3 Anna Kowalczyk za 
4 Marek Chołuj za 
5 Paweł Witosław za 
6 Agnieszka Kuś za 
7 Jadwiga Piórkowska za 
8 Barbara Czerska za 
9 Ryszard Kupis za 
10 Andrzej Wiraszka za 
11 Mirosław Pułka za 
12 Stanisław Potyra za 
13 Monika Krawczyk za 
14 Piotr Bieniarz za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały nr LV/305/22 w sprawie wprowadzenia zmiany w 
załączniku do uchwały nr XXVII/139/20 Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 13 listopada 
2020 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 
oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso  

Głosowało: 14 
Głosowało ZA: 14 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 
1 Henryk Abramczyk za 
2 Mirosław Pułka za 
3 Agnieszka Kuś za 
4 Anna Kowalczyk za 
5 Justyna Pachnia za 
6 Barbara Czerska za 
7 Ryszard Kupis za 
8 Jadwiga Piórkowska za 
9 Marek Chołuj za 
10 Paweł Witosław za 



11 Andrzej Wiraszka za 
12 Monika Krawczyk za 
13 Piotr Bieniarz za 
14 Stanisław Potyra za 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały nr LV/306/22 w sprawie zmian w Budżecie 
Gminy Sieciechów na rok 2022 r. 

Głosowało: 14 
Głosowało ZA: 14 
Głosowało PRZECIW: 0 
Głosowało WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Lp Imię i nazwisko Oddany głos 
1 Anna Kowalczyk za 
2 Henryk Abramczyk za 
3 Andrzej Wiraszka za 
4 Justyna Pachnia za 
5 Marek Chołuj za 
6 Ryszard Kupis za 
7 Jadwiga Piórkowska za 
8 Monika Krawczyk za 
9 Paweł Witosław za 
10 Piotr Bieniarz za 
11 Agnieszka Kuś za 
12 Mirosław Pułka za 
13 Barbara Czerska za 
14 Stanisław Potyra za 

 


